
 

 

SPRAWOZDANIE  

PREZYDENTA MIASTA KOSZALINA I STAROSTY KOSZALIŃSKIEGO 

z dnia 24 lutego 2022 r. 

 

Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU 

DLA MIASTA KOSZALINA I POWIATU KOSZALIŃSKIEGO 

ZA 2021 ROK 

 

I. PIERWSZE POSIEDZENIE KOMISJI BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU DLA MIASTA 

KOSZALINA I POWIATU KOSZALIŃSKIEGO (w dalszej części zwanej Komisję) odbyło się 

9 kwietnia 2021 roku w Urzędzie Miejskim (UM) w Koszalinie w formie online. Posiedzeniu 

przewodniczył Prezydent Miasta Koszalina – Piotr Jedliński. 

W posiedzeniu, uczestniczyło 9 członków spośród 10 uprawnionych do głosowania, 4 członków z głosem 

doradczym. Na posiedzeniu: 

1. Przewodniczący Komisji stwierdził kworum, a przedstawiony porządek posiedzenia przyjęto 

bez uwag. 

2. Kierownik Referatu Zarządzania Kryzysowego Starostwa Powiatowego w Koszalinie 

w imieniu Dyrektora Regionalnego Lotniczego Pogotowia Ratunkowego „Zachód” przedstawił informację 

dotyczącą funkcjonowania sezonowej bazy LPR w sezonie letnim 2021r. Związane jest to ze zmianą 

dotychczasowego zarządcy terenu lotniska w Zegrzu Pomorskim, od którego dzierżawiono teren na okres 

funkcjonowania bazy tymczasowej w okresie letnim.  Przekazał, że Powiat cały czas zabiega o utworzenie 

stałej bazy LPR na swoim terenie. Wiąże się to ze znalezieniem i wskazaniem takiej działki, która może zostać 

wykupiona przez LPR, bo tylko na takiej, może zostać wybudowana stała baza. Z takim wnioskiem wystąpił 

Dyrektor Lotniczego Pogotowia Ratunkowego do Ministra Zdrowia, jako instytucji decydującej o kosztach 

przedsięwzięcia. Informacja została przyjęta bez zastrzeżeń. 

3. Kierownik Biura Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego (BZK) UM w Koszalinie zapoznał 

zebranych z aktualnymi działaniami „Komisji Bezpieczeństwa w 2021 r.”, a także przekazał propozycję 

harmonogramu posiedzeń Komisji wskazanym w „Planie Pracy Komisji na rok 2021”, w którym zaplanowano 

3 posiedzenia Komisji (kwiecień, wrzesień oraz grudzień). Przypomniał również, że w zależności sytuacji czy 

pilności spraw Komisja może zebrać się w miarę potrzeb więcej razy. Przedstawioną propozycję Komisja 

przyjęła jednogłośnie. 

4. Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Koszalinie przestawił „Informację Państwowego 

Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Koszalinie o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu 

koszalińskiego i miasta Koszalina w 2020  r”., w której omówił zakres działalności Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w 2020 roku uwzględniając całe spektrum głównych przedsięwzięć w poszczególnych 

działach tj.: 

- Sytuacja epidemiologiczna w zakresie chorób zakaźnych, 

- Stan sanitarno-porządkowy, 
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- Bezpieczeństwo żywności i żywienia, 

- Środowisko pracy i choroby zawodowe, 

- Zapobiegawczy nadzór sanitarny, 

- Oświata zdrowotna i promocja zdrowia. Informacja została przyjęta bez zastrzeżeń. 

5. Komendant Miejski Policji w Koszalinie zapoznał Komisję ze „Sprawozdaniem z działalności 

Komendanta Miejskiego Policji w Koszalinie” oraz „Informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego w 2020 r.", a także przestawił, że szczegółowo będzie omówiona na posiedzeniach Komisji Rady 

Miejskiej oraz na Sesji Rady Miejskiej. Poinformował zebranych o ciągłej pracy dotyczącej funkcjonariuszy 

w zakresie bieżącej kontroli obiektów pod kątem przestrzegania zaleceń dotyczących ograniczeń związanych 

z Covid-19. Dla przykładu poinformował, iż nieprzestrzeganie noszenia maseczek przez obywateli w ubiegłym 

roku to ponad 1 800 wykroczeń, w tym ukarano ponad 890 osób mandatami. Podziękował Prezydentowi 

Miasta, Staroście Koszalińskiemu oraz gminom powiatu za okazaną pomoc finansową oraz instytucjom – 

Straży Granicznej, Straży Pożarnej, Weterynarii 

oraz Powiatowej Stacji SanitarnoEpidemiologicznej https://www.bip.gov.pl/subjects/6163,Powiatowa+Stacja+

Sanitarno-Epidemiologiczna+Koszalin.html  za pomoc i współpracę w wykonywaniu wspólnych przedsięwzięć 

mających na celu poprawę bezpieczeństwa mieszkańców i gości przebywających na terenie miasta i powiatu 

koszalińskiego. Sprawozdanie wraz z informacją zostało przez Komisję przyjęte. 

6. Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej w Koszalinie zaprezentował „Informację 

Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Koszalinie o stanie bezpieczeństwa w zakresie 

ochrony przeciwpożarowej w 2020 roku”. W 2020 r. komórki organizacyjne Komendy Miejskiej 

Państwowej Straży Pożarnej w Koszalinie realizowały swoje zadania w oparciu o odpowiednie przepisy. Celem 

strategicznym była poprawa bezpieczeństwa obywateli i zapewnienie skutecznej ochrony ludności 

i ratownictwa poprzez: 

- doskonalenie funkcjonowania krajowego systemu ratowniczo-gaśniczego i usprawnienie organizacji działań 

ratowniczych, 

- usprawnienie zarządzania działalnością Państwowej Straży Pożarnej, 

- doskonalenie systemu rozpoznawania i analizowania zagrożeń pożarowych i innych zagrożeń oraz nadzoru 

nad przestrzeganiem przepisów przeciwpożarowych, 

- poprawę jakości bazy logistycznej i zasobów sprzętowych niezbędnych do realizacji zadań i występujących 

zagrożeń, 

- zapewnienie wyszkolonej kadry na potrzeby funkcjonowania Państwowej Straży Pożarnej oraz innych 

jednostek ochrony przeciwpożarowej, 

- działania na rzecz podnoszenia świadomości społecznej w zakresie ochrony przeciwpożarowej i ochrony 

ludności. Ważnym parametrem mającym wpływ na ocenę stanu bezpieczeństwa na terenie miasta i powiatu 

Koszalińskiego są czasy operacyjne tj. m.in. czas dojazdu do miejsca zdarzenia od momentu zaalarmowania, 

który na terenie miasta Koszalina wynosi do 15 min. Komendant Miejski PSP w Koszalinie dodał, 

iż kolejnym ważnym aspektem działania jest baza sprzętowa oraz zaplecze lokalowe. Poinformował 

zebranych, że dobiega końca budowa nowej strażnicy JRG 1 w rejonie ulic Fałata–Kopernika, której 

zakończenie planowane jest na koniec miesiąca kwietnia. Komendant przedstawił, że w 2021 roku 

kontynuowane będą prace budowlane również w siedzibie Komendy przy ul. Strażackiej 8. Na koniec 

swojego wystąpienia Komendant podziękował Prezydentowi Miasta, Staroście Koszalińskiemu oraz gminom 

powiatu za okazaną pomoc finansową oraz przekazał, że Informacja będzie omawiana jeszcze na komisjach 

i sesji Rady Miejskiej w Koszalinie. Sprawozdanie oraz przedstawiona Informacja zostały przyjęte przez 

Komisję bez zastrzeżeń. 

7. Przedstawiciel Komendanta Placówki Straży Granicznej w Kołobrzegu - w wyniku trudności 

dotyczących zalogowania się na stronę www. przez przedstawiciela Placówki Straży Granicznej w Kołobrzegu, 

Kierownik Biura Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego UM w Koszalinie przekazał, iż materiały 

znajdują się na stronie Urzędu Miejskiego w Koszalinie i wszyscy mogli się z nimi zapoznać z „Informacją 

z działalności Placówki Straży Granicznej w Kołobrzegu na terenie powiatu koszalińskiego i miasta 

Koszalina w 2020 roku”. Przedstawiona Informacja zostały przyjęte przez Komisję bez zastrzeżeń. 
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8. Komendant Straży Miejskiej w Koszalinie przedstawił „Informację z działalności Straży Miejskiej 

w Koszalinie w 2020 roku”. Poinformował zebranych, iż z powodu pandemii Covid-19 zmieniony został 

system działania straży miejskiej. Jako pierwsi wyjechali w 2020 r. na ulice miasta z komunikatami do 

mieszkańców o sposobie zachowania się w tych realiach. Stali się przykładnie działającą Strażą Miejską 

w skali kraju i przykładem do naśladowania. Funkcjonariusze koszalińskiej Straży Miejskiej w swojej 

działalności służbowej zajmowali się również kontrolami prowadzenia kwarantanny przez mieszkańców 

miasta, dowozili osobom w potrzebie, żywność przygotowaną dla podopiecznych MOPR oraz osobom 

w kwarantannie zbiorowej utworzonej przez koszaliński samorząd. Oprócz egzekwowania zaleceń 

Covidowych, dbali również o respektowanie przepisów ruchu drogowego, poświęcili również szczególną 

uwagę kontroli wysypisk, śmieci, odpadom oraz dzięki dronowi również kontroli palenisk w kominach. 

Kolejnym obszarem działania Straży Miejskiej była walka z dzikimi zwierzętami (dziki i inne) poprzez odłów, 

rozdawanie preparatu bezwonnego dla mieszkańców Koszalina, którego zadaniem było odstraszanie dzików 

z rejonów domostw. Przedstawioną informację Komisja przyjęła jednogłośnie. 

9. Inspektor Biura Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego (BZK) UM w Koszalinie przedstawił 

sprawozdanie z realizacji uchwały Rady Miejskiej – „Program Zapobiegania Przestępczości oraz Ochrony 

Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli na lata 2019-2023 pt. „BEZPIECZNY KOSZALIN” 
w 2020 r. W trakcie prezentacji zostały omówione zagadnienia i działania realizowane w następujących 

obszarach Programu „Bezpieczny Koszalin”: 

- bezpieczeństwo w miejscach publicznych i w miejscu zamieszkania, 

- bezpieczeństwo dzieci i młodzieży, 

- bezpieczeństwo w komunikacji, 

- bezpieczeństwo przeciwpożarowe i zagrożenia miejscowe, 

- bezpieczeństwo zdrowotne W trakcie wystąpienia przedstawione zostały wszystkie dziedziny życia 

mieszkańców miasta, w których dbałość o poczucie bezpieczeństwa jest priorytetem dla instytucje 

funkcjonujących na terenie miasta Koszalina.  Komisja została poinformowana, że niniejszy materiał 

zostanie również ujęty w ogólnej informacji zawartej w raporcie o stanie miasta na czerwcowej sesji Rady 

Miejskiej. Sprawozdanie zostało przez Komisję przyjęte. 

10. Kierownik Referatu Zarządzania Kryzysowego Starostwa Powiatowego w Koszalinie przedstawił 

informację z realizacji „Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz Ochrony 

Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego na lata 2017 – 2021” w 2020 roku. W informacji 

przedstawiono płaszczyzny współpracy i współdziałania w zakresie bezpieczeństwa. Przedstawiono oraz 

omówiono warunki współpracy i funkcjonowania Lotniczego Pogotowia Ratunkowego posiadającego bazę 

sezonową w Zegrzu Pomorskim. Kierownik Referatu przedstawił, iż priorytetem dla LPR będzie znalezienie 

wraz w władzami Polanowa  odpowiedniej lokalizacji pod nową bazę całoroczną.  Kolejnym ważnym 

przedstawionym tematem była sytuacja zdrowotna w Domach Pomocy Społecznej na terenie powiatu. Dzięki 

zaangażowaniu całego personelu i przestrzeganiu procedur określanych w zaleceniach Ministra Zdrowia, udało 

się uniknąć wielkich skupisk chorobowych wywołanych Covid-19. Podobnie jak miasto Koszalin, które 

tworzyć będzie Punkt Szczepień Masowych na swoim terenie, tak i samorząd powiatu koszalińskiego zajmuje 

się tworzeniem takiego punktu na swoim terenie. Jako wskazane miejsce jest Świeszyno w oparciu o tamtejszy 

Dom Kultury. Informacja została przez Komisję przyjęta. 

11. Powiatowy Lekarz Weterynarii w Koszalinie - Kierownik Biura Bezpieczeństwa i Zarządzania 

Kryzysowego UM w Koszalinie poinformował zebranych, iż Powiatowy Lekarz Weterynarii jest nieobecny, 

a swoją informację przesłał do BZK drogą elektroniczna, która została zamieszczona na stronie internetowej 

Urzędu Miejskiego w Koszalinie. Z materiału przesłanego najgroźniejszymi sytuacjami z jakimi mieli 

mieszkańcy w minionym roku do czynienia było ognisko ptasiej grypy wśród ptactwa hodowlanego w gminie 

Mielno. Strefa zagrożona i zapowietrzona objęła granice miasta Koszalina, w wyniku czego ustawiono 

ostrzegawcze tablice informacyjne. Kolejnym tematem znanym od lat jest wchodzenie zwierząt dzikich 

(najczęściej dzików) na teren miasta. Zgłaszane sytuacje znalezienia truchła dzików na naszym terenie były 

analizowane i badane, w wyniku których nie stwierdzono pojawienia się ognisk wirusa ASF. Informacja została 

przez Komisję przyjęta. 
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12. Dyrektor Wydziału Kultury i Spraw Społecznych UM w Koszalinie - przedstawiła informację 

o przebiegu szczepień przeciwko COVID-19. Poinformowała zebranych o uruchomieniu Punktu Szczepień 

Masowych na terenie miasta w obiektach Hali Sportowej przy ul. Śniadeckich. Dodała również, iż sytuacja 

epidemiologiczna jest bardzo dynamiczna i uzmysławia, jak trudno funkcjonować w dobie pandemii różnym 

instytucjom, a zwłaszcza szpitalom. Oblegane Oddziały Intensywnej Opieki Medycznej borykają się 

z ograniczoną liczbą miejsc z tlenem oraz respiratorami, dlatego tak ważne jest przestrzeganie podstawowych 

działań DDM – Dystans, Dezynfekcja, Maseczka. Informacja została przez Komisję przyjęta. 

13. Dyrektor Wydziału Edukacji UM w Koszalinie - przekazał informację o funkcjonowaniu placówek 

oświatowych na terenie miasta Koszalina. Poinformował, iż placówki nie prowadzą działalności edukacyjnej 

ale realizują działalność administracyjną W odróżnieniu do szkół, przedszkola działają, gdyż samorząd jest 

zobowiązany do zapewnienia opieki dzieciom, których rodzice pracują na rzecz walki z COVID-19. Z chwilą 

otrzymania poleceń otwarcia placówek, samorząd jest gotowy do pełnego funkcjonowania poszczególnych 

instytucji. Informacja została przez Komisję przyjęta. 

14. W ramach wniosków i informacji bieżących: Pytań oraz wniosków nie przedstawiono. Prezydent 

Miasta Koszalina – Piotr Jedliński podziękował za aktywny udział w posiedzeniu. Na tym posiedzenie Komisji 

zostało zakończone. 

II. DRUGIE POSIEDZENIE KOMISJI BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU DLA MIASTA 

KOSZALINA I POWIATU KOSZALIŃSKIEGO (w dalszej części zwanej Komisją)  odbyło się w dniu 

8 października 2021 r. w Starostwie Powiatowym w Koszalinie. Posiedzeniu przewodniczył Starosta 

Koszaliński – Marian Hermanowicz. W posiedzeniu, uczestniczyło 8 członków spośród 10 uprawnionych 

do głosowania, 4 członków z głosem doradczym oraz 2 gości zaproszonych. Na posiedzeniu: 

1. Starosta Koszaliński przywitał zebranych, a po stwierdzeniu kworum, przedstawił porządek posiedzenia 

Komisji. Po zapoznaniu się z programem członków Komisji oraz uczestniczących w posiedzeniu gości 

zaproponował przyjęcie porządku posiedzenia Komisji. Porządek obrad został przyjęty jednomyślnie. 

2. Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Koszalinie poinformował o sytuacji pandemicznej 

w Mieście Koszalinie i w powiecie koszaliński. Potwierdził, że sytuacja pandemiczna ma tendencje wzrostowej 

zakażeń (od września w powiecie zachorowało 51 osób, 6 osób było hospitalizowanych, 0 zgonów, natomiast 

w mieście Koszalinie zachorowało 116 osób, 7 osób było hospitalizowanych, 0 zgonów). Jednak jak wynika 

z danych sytuacja pandemiczna w regionie nie jest zła. Zaznaczył, że szczepionka jest na razie jedynym 

środkiem walki z COVID-19. Wspólnie z Policją, Powiatowa Stacja Sanitarno-Epidemiologiczna dokonuje 

kontroli przestrzegania obostrzeń. Poziom zaszczepienia przeciwko COVID-19 w województwie 

zachodniopomorskim wynosi ok. 50 %. Dodał również, że obecnie nastąpiła zapaść chęci szczepień. Ustawa, 

która miała pozwolić pracodawcy sprawdzić czy pracownik jest zaszczepiony nie została wprowadzona 

w życie. Informacja została przez Komisję przyjęta. 

3. Przedstawiciel Komendanta Placówki Straży Granicznej w Kołobrzegu przedstawił sytuację 

w regionie związaną z kryzysem migracyjnym. W mieście Koszalinie oraz w powiecie koszalińskim, nie ma 

zagrożenia związanego z kryzysem na granicy z Białorusią. Potwierdził, że przez nasz region odbywa się tylko 

tranzyt nielegalnych emigrantów do granicy zachodniej naszego państwa, przy pomocy zorganizowanych grup 

przestępczych, niestety ciężko jest wyłapać taki transport. Zostają jednak oni zatrzymywani przez niemiecką 

Policję już na terenie Niemiec. Dodał, że jeśli chodzi o działania Straży Granicznej w tym zakresie to 

zwiększono kontrole na MOP-ach na drodze krajowej S-6 oraz 11. Prowadzone są kontrole zatrudnienia 

cudzoziemców wspólnie z Państwową Inspekcją Sanitarną. Informacja została przez Komisję przyjęta. 

4. Powiatowy Lekarz Weterynarii w Koszalinie poinformował Komisję, że wysoce zjadliwa grypa 

ptaków HAPAI dalej występuje w Polsce. Modele na sezon zimowy przewidują ponowne pojawienie się 

HAPAI w rejonach koszalińskich. W powiecie koszalińskim występuje 20 dużych obiektów fermowych. 

Jednak największym zagrożeniem są mniejsze gospodarstwa. W kraju obecnie występuje obecnie około 

300 ognisk choroby. Dodał, iż likwidacji dużych ognisk jest ciężka, ponieważ Inspekcja Weterynaryjna 

nie dysponuje ciężkim sprzętem oraz nie posiada wystarczającej siły ludzkiej, dlatego namawia do 

podpisywania porozumień pomiędzy gminami/powiatami a Inspekcją w tej sprawie. Jeżeli chodzi o ASF region 

koszaliński jest wolny o tej choroby. W tym roku Powiatowa Inspekcja Weterynaryjna przeprowadziła kontrolę 

podmiotów hodowli trzody chlewnej. Wyniki tych kontroli dają podstawy aby stwierdzić, że sytuacja pogarsza 

się w wyniku nie przestrzega zasad bioasekuracji takich jak: 

- postawienie szczelnego ogrodzenia obejmującego całe gospodarstwo, 
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- regularna dezynfekcja, dezynsekcja, deratyzacji budynków w których utrzymywane są zwierzęta, 

- ograniczenie oraz kontrola dostępu osób postronnych do obszarów związanych z produkcją w danym 

gospodarstwie. Jeśli chodzi o pozytywne rzeczy, które dzieją się w związku z walką z ASF, to jest 

współpraca gospodarstw z kołami łowieckimi w ramach grodzenie pól uprawnych w celu zmniejszenia bazy 

żerowej dzików.  Informacja została przez Komisję przyjęta. 

5. Dyrektor Wydziału Edukacji UM w Koszalinie – przedstawił zebranym sytuację w szkołach, która jak 

stwierdził rozwija się bardzo dynamicznie. Od 20 września na nauczaniu zdalnym było 690 uczniów z 10 szkół 

z 29 oddziałów. Na dzień obrad Komisji na nauczaniu zdalnym byli uczniowie z 8 szkół oraz że sytuacja 

zaczyna się rozwijać dynamicznie w przedszkolach. Zdarzały się też przypadki gdzie przez jednego 

zakażonego ucznia 10 nauczycieli przebywało na kwarantannie. Dyrektor WE UM dodał, że szkołach 

podstawowych i szkołach ponadpodstawowych w Koszalinie jest obecnie 14 tys. uczniów oraz że żadna szkoła 

w całości nie została wyłączona z działalności. Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Koszalinie 

poinformował, że Państwowa Inspekcja Sanitarna udostępniła serwis dla nauczycieli umożliwiający szybkie 

zgłaszanie zakażeń oraz że jako instytucja jest w gotowości do przeszkolenia nauczycieli z ww. 

oprogramowania. Kierownik RZK w Starostwie Powiatowym w Koszalinie dodał w przedmiotowej sprawie, 

że jeśli chodzi o sytuacje w szkołach powiatu związaną z koronawirusem to tylko w szkole podstawowej 

w Bobolicach 4 klasy szkoły podstawowej znajdują się w kwarantannie tj. około 95 dzieci. Komisja przyjęła 

przedstawioną informację. 

6. Dyrektor Centrum Usług Społecznych w Koszalinie w odniesieniu do funkcjonowania pomocy 

społecznej w okresie pandemii dodała, że Centrum Usług Społecznych funkcjonuje od lipca (po zmianach 

strukturalnych oraz zmianie nazwy instytucji, tj. Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie) w pełnym zakresie. 

Priorytetową działalnością jest pomoc osobom samotnym niepełnosprawnym oraz osobom bezdomnym. 

Centrum realizuje kilka programów wsparcia dla seniorów, obejmuje pomocą osoby przebywające na 

kwarantannie, dowozi osoby niepełnosprawne do punktów szczepień. Od końca października Centrum będzie 

realizowało dodatkowych 12 nowych usług dla osób potrzebujących, starszych, niepełnosprawnych 

i bezdomnych. Usługi będą w dwóch pakietach: pakiet-Rodzina (pełne wsparcie psychologiczne, pedagogiczne, 

mediacyjne dla całych rodzin) i pakiet-Pomoc (docelowa fizyczna pomoc min. uruchomienie taksówkę dla 

osób niepełnosprawnych, pomoc osobom samotnym, pomoc codzienna osobą starszym, wszelkie usługi 

porządkowe w domu, w pakiet ten wchodzą również usługi fryzjerskie i kosmetyczne). Na zakończenie Pani 

Dyrektor dodała, że w ramach zjawiska bezdomności, Centrum Usług Społecznych wraz ze Strażą Miejską 

oraz Policją będzie monitorować sytuację osób bezdomnych oraz potwierdziła otwarcie schroniska 

prowadzonego przez Towarzystwo Brata Alberta na ulicy Mieszka I 16. Komisja przyjęła przedstawioną 

informację. 

7. Inspektor Biura Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego (BZK) UM w Koszalinie przedstawił 

sprawozdanie z realizacji zaleceń Wojewody Zachodniopomorskiego w sprawie organizacji działań na rzecz 

bezpieczeństwa i porządku publicznego w okresie wakacji pn. „Bezpieczne Wakacje 2021”. Powyższe 

sprawozdanie zostało oparte o trzy działy: 

- bezpieczeństwo na drogach oraz w środkach komunikacji publicznej w tym kolejowej i autobusowej, 

- bezpieczeństwo w miejscach wypoczynku, 

- bezpieczeństwo w miejscach zamieszkania. W trakcie wystąpienia przedstawione zostały planowane 

przedsięwzięcia oraz podejmowane działania w celu zapewnienia bezpieczeństwa dzieci i młodzieży 

w okresie wakacyjnym przez koszalińskie instytucje tj.: Policja, Straż Miejska, Państwowa Straż Pożarna, 

Inspekcję Transportu Drogowego, WOPR, Państwową Inspekcję Sanitarną, Zarząd Obiektów Sportowych, 

instytucje kultury oraz kluby osiedlowe miasta Koszalina. Właściwe zaplanowanie działań i współpracy, 

w tym oddelegowanie dodatkowej liczby pracowników i funkcjonariuszy do wykonywania zadań 

związanych z letnim wypoczynkiem dzieci i młodzieży stworzyło warunki do kompleksowego, 

skoordynowanego przeciwdziałania naruszeniom stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz 

ewentualnym zagrożeniom kryminogennym w czasie wakacji w wyniku czego: 

- nie zanotowano przypadków utonięć dzieci i młodzieży, 

- nie zanotowano nieletnich pod wpływem alkoholu, 

- nie odnotowano nieletnich, którzy popełnili czyny karalne, 
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- nie odnotowano zatruć pokarmowych dzieci i młodzieży podczas zbiorowego wypoczynku. Kierownik 

RZK w Starostwie Powiatowym w Koszalinie w odniesieniu do przedstawionego sprawozdania, 

przedstawił realizację przedsięwzięć i działań na terenie powiatu koszalińskiego w ramach programu 

bezpieczne wakacje. Służby inspekcje i straże prowadziły podobnie jak w mieście Koszalinie kontrole 

w zakresie komunikacji drogowej, publicznej oraz monitorowały miejsca wypoczynku. W gminach powiatu 

otwarte były świetlice oraz organizowano półkolonie. Dodał również, że jeśli chodzi o bezpieczeństwo nad 

wodą to na terenie powiatu znajduje się jedno kąpielisko strzeżone w Poroście w Gminie Bobolice. Niestety 

w wakacje utonęły 3 osoby dorosłe. Sprawozdanie zostało przez Komisję przyjęte. 

8. Dyrektor Regionalny Lotniczego Pogotowia Ratunkowego „Zachód” przedstawił w sposób 

syntetyczny funkcjonowanie sezonowej bazy Lotniczego Pogotowia Lotniczego w Zegrzu od 1 czerwca do 

5 września 2021 roku.  W tym okresie śmigłowiec LPR wykonał 129 misji w tym: 44 loty do wypadków, 56 do 

zachorowań, 17 transportów między szpitalnych, 10 misji odwołanych, 2 misje odwołane z powodu usterki 

śmigłowca przed wylotem. W 96 wypadkach wezwanie było do wypadków drogowych, 10 lądowań na plaży. 

Poinformował Komisję o poszukiwaniu przez LPR nowej lokalizacji miejsca oraz deklaracji na wybudowanie 

nowej stałej bazy lotniskowej ze względu na to, iż wojsko przejmuje obecnie dzierżawione miejsce w Zegrzu 

Pomorskim. Dodał również, że tymczasowa baza w tej lokalizacji będzie funkcjonowała może jeszcze 

w przyszłym roku maksymalnie dwa sezony.  Komisja przyjęła przedstawioną informację. 

9. Wnioski o dofinansowanie. Zastępca Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej 

w Koszalinie podziękował za dofinansowanie otrzymane od Powiatu Koszalińskiego oraz z Miasta Koszalina. 

W ramach tych środków sfinansowano zakup samochodu średniego dla JRG 2 w Koszalinie. Stary samochód 

z JRG 2 został przekazany do OSP Wyszewo, gdzie wsparł dodatkowo potencjał tamtejszej jednostki. 

Dodatkowo Zastępca Komendanta Miejskiego PSP w Koszalinie zapewnił Komisję, że pieniądze, o które 

wnioskował Komendant, a które otrzyma Komenda w przyszłym roku, będą spożytkowane na działalność 

bieżącą oraz szkoleniową a także na zakup nowego samochodu ratowniczo-gaśniczych. Zastępca Naczelnika 

Wydziału Prewencji Komendy Miejskiej w Koszalinie podziękował w imieniu Komendanta Miejskiego 

Policji za poprzednie dotacje. Dodał, że dzięki dotacją koszalińska Policja może realizować już kolejną 

adaptacje policjantów na terenie Miasta Koszalina, zakupiła psa tj. owczarka belgijskiego, który szkoli się 

w wykrywaniu materiałów wybuchowych i amunicji. Dodatkowo Zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji 

KMP zwrócił się do Starosty koszalińskiego oraz Prezydenta miasta Koszalina z wnioskami o dotacje na 

przyszły rok na dodatkowe służby dla policjantów jak również o współfinansowanie zakupu samochodów 

patrolowych oraz programów dydaktycznych. Wnioski o dofinasowanie Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

10. W ramach wolnych wniosków i informacji bieżących: Pytań oraz wniosków nie przedstawiono. Starosta 

Koszaliński – Marian Hermanowicz podziękował zebranym za przybycie i za aktywny udział w posiedzeniu. 

Na tym posiedzenie Komisji zostało zakończone. 

 

Prezydent Miasta Koszalina 

 

Piotr Jedliński 

Starosta Koszaliński 

 

Marian Stanisław Hermanowicz 
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